
浙江大学学报（英文版）A 辑荣获“第二届中国出版政府奖” 
JZUS-A wins “The Chinese Government Award for Publishing” for Journals 

 

2011 年 3 月 18 日于北京，教育部主管，浙江大学主办，浙江大学出版社出版的浙江大学学报（英

文版）A 辑荣获了本届首设的期刊奖项（见图片）。中国出版政府奖是国家新闻出版行业的最高奖项，

第二届评选首次设立期刊奖，分别有 10 种科技类和 10 种社科类期刊获奖。 

 
On March 18, 2011, Beijing, Journal of Zhejiang University-SCIENCE A (Applied Physics 

& Engineering) won “The Chinese Government Award for Publishing” for Journals. This prize 
is the highest award for the publishing industry in China. It has been award to journals for the 
first time, and only 20 journals in China win the prize, ten are scientific and technology 
journals and ten are social science journals. 

 

 
科技类 10 种获奖期刊 Ten Sci-Tech Journals Awarded 社科类 10 种获奖期刊 Ten Social Science Journals Awarded 

科学通报 Chinese Science Bulletin 求是 Qiushi 

低压电器 Low Voltage Apparatus 中国社会科学 Social Sciences in China 

中国国家地理 Chinese National Geography 读者 Duzhe 

高等学校化学学报 Chem. J. Chin. Univ. 新华文摘 Digest of Chinese Journals 

中华结核和呼吸杂志 Chin. J. Tuberc. Respir. Dis. 当代 Dangdai 

机械工程学报 Chin. J. Mech. Eng. 收获 Harvest 

舰船知识 Naval & Merchant Ships 考古 Archaeology 

物理学报 Acta Physics Sinica 文史哲 J. Literature, History & Philosophy 

中草药 Chinese Herbal Medicines 瞭望 Outlook Weekly 

浙江大学学报（英文版）A 辑：应用物理与工程  

J. Zhejiang Univ. Sci.-A (Appl. Phys. & Eng.) 

三联生活周刊 Life Week 

 


